
  Møtereferat 

Utvalg: Iveland ungdomsråd  

Dato: 

Fremmøte: 

Tirsdag 4. februar kl. 19.00-20.40 
 
Eline Ståhl, Trine Rosenberg, David Tønnessen, Irlin Johanna Katerås (møtte for Ella 
Sofie Mykjåland)) og Finn Terje Uberg. 
Forfall: Kenth Isak Katerås 

  

Saksnr. Sak/orienteringssak Vedtak / oppfølging: 
1/25 Godkjenning av innkalling og 

referat fra møte 9. desember  
Begge deler godkjent 

2/25 Ungdommens Fylkesting 15-16. 
Januar. 
Eline & Trine var tilstede 
 
Eline orienterte fra samlingen  

Litt oppsummering: 
 4 viktige begrep (Rekruttering, organisering, 

ressurs/støtte og innflytelse) 
Status i Iveland er pr dags dato bra. 
 
Se mer på rekruttering til UR, markedsføring (genser 
SoMe), vurdere studietur, vår innflytelse?  

 
Saken / en del punkter tas opp på neste møte 7. april 
 

3/25 Saker til kommunestyret 6. 
februar 

Vi gikk gjennom de aktuelle sakene for ungdommen; 
tilstandsrapport skolen, barnehage Vatnestrøm, sak om 
flyktninger og salgs og skjenke bevilling.  
God diskusjon. 
 
Ingen skriftlige innspill til sakene, men en sterk henstilling 
til skolen ifm tilstandsrapport: 
Faget UTV (Utdanning Til Valg) må ha sterkere fokus og 
gjennomføres etter plan, med en time pr uke i de øverste 
trinn. God veiledning er særdeles viktig. Skolevalg første år 
på videregående må ikke sette for store begrensninger for 
valgene de to påfølgende årene.  
Individuelle samtaler med elevene bør prioriteres.      

4/25 Eventuelt / orinteringssaker: 
* Møtegodtgjørelse – Finn Terje ordner utbetaling for hvert møte 
* Bruk av midler (15.000,-) 
* Årsmelding 2024 (sak neste møte) 
* «Åpen hall»; gjøre dette selv eller oppfordre noen (penger)?  

 
Iveland, 4. februar 

Eline Ståhl         Finn Terje Uberg 
leder          sekretær 

  
  
 


